

我們藉由透視的角度來解析台灣在地好味道的製作流程,展示這些料理背後的一道道工法,賦予台 灣料理生動的視覺設計,品味美食並且持續發酵台灣美食魅力。

我們期望讓每一位想要進一步了解台灣美食文化的人,就像是正在閱讀的你!沒錯!以及你的外國朋友們!亦或是被台灣美食吸引的各位饕客們,都能夠透過創新的視覺,感受台灣飲食文化好滋味!

From the perspective point of view, we analyze the food production process, show the methods behind these dishes, give Taiwanese dishes a vivid visual design, and continue to arouse the charm of Taiwanese cuisine.

We look forward to making everyone who wants to learn more about the Taiwan's food culture, just like you who are reading, as well as your foreign friends or gourmands who are attracted by Taiwanese cuisine, are able to experience the good taste of Taiwanese food culture through innovative visual!

048







「飲食」不僅是生活中的生理現象,更是一種 國家文化及歷史脈絡的表現,台灣擁有得天獨 厚地理環境,造就豐富多元美食及特色小吃, 也吸引許多觀光客前來品嚐,享受美食是一種 幸福,我們想分享這份幸福滋味。

"Diet" is not only a physiological phenomenon in life, but also a manifestation of national culture and historical context. Taiwan has a unique geographical environment, which has created a rich and diverse cuisine and special snacks. It also attracts many tourists to come and taste. we want to share this happiness taste.















將目標訂定為「在同個時空間,看見事物的不同面向」我們將 美食背後的製作流程,透過 3 D 技法創造出另類、生動、童趣 的視覺呈現,使眾人能夠在不受時間與空間的限制之下,用視 覺來品味美食。

Setting the goal as "seeing different perspectives of things in the same time and space," we will use the production process behind the food to create an vivid and childlike visual presentation through 3D modeling, which can be free from the constraints of time and space to taste food with the vision.

052